
                       

Dobrovského 2366, 580 01, tel.: 739222895, email: havlickuvbrod@cmmj.cz, IČ 67777147, č.ú. 8935521/0100 

V Havlíčkově Brodě 29. února 2024 

Z Á P I S 

     jednání okresního sněmu Okresního mysliveckého spolku Havlíčkův Brod, 

hostinec „U Palánů“ v Havl. Brodě – Perknově, začátek v 17:15 hodin 

Jednání zahájil Ing. Ervín Hausvater, předseda OMS, přivítal delegáty a pozvaného hosta, Ing. Petra 

Valentu, člena MR ČMMJ, Mgr. Jana Tecla MBA, senátora PČR, Bc. Jana Votavu, velmistra ŘSH a 

pracovníky SSM ORP Havlíčkův Brod. 

1) Předseda OMS Ing. Ervín Hausvater přednesl body jednání programu sněmu s návrhem na jeho 

změnu, vložení dalšího bodu (změna názvu spolku – bod 4)) 

  1) Zahájení  

  2) Volba návrhové a mandátové komise 

  3) Schválení programových bodů jednání sněmu a volba zapisovatele   

  4) Změna názvu pobočného spolku 

  5) Zpráva předsedy OMS o činnosti okresní myslivecké rady od posledního sněmu  

  6) Zprávy předsedů komisí OMR   

  7) Projednání výsledků hospodaření OMS za rok 2023, návrh rozpočtu OMS na rok 

      2024   

  8) Zpráva DR OMS od posledního sněmu   

  9) Vystoupení hostů  

 10) Diskuse k předneseným zprávám  

 11) Usnesení a závěr 

 

2) a vyzval jednatele k přečtení návrhu OMR na složení a funkce mandátové a návrhové komise.  

Jednatel Lubomír Stejskal předložil návrh na složení mandátové a návrhové komise ve složení: 

předseda Ing. Miloslav Ulrich, člen Lubomír Konfršt, člen Jindřich Kovář 

a sdělil, že jmenovaní s kandidaturou souhlasí a případné funkce v komisích přijímají. 

Předseda OMS vyzval k hlasování 

Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

64 0 0 

a dále vyzval komisi k zahájení činnosti. 

3) Mandátová komise (předseda Ing. M. Ulrich) konstatoval, že jednání sněmu je usnášení schopné, na 

jednání je přítomno 64 delegátů z 91 subjektů tj. 70,32% 

Dále předseda přednesl k volbě zapisovatele jednání sněmu, Lubomíra Stejskala, přednesl jednotlivé 

body programu a vyzval k hlasování 

Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

64 0 0 

 

mailto:havlickuvbrod@cmmj.cz


4) Předseda vyzval jednatele Lubomíra Stejskala k přednesení důvodů změny a o znění návrhu změny 

názvu pobočného spolku. Delegáti sněmu byli seznámeni s důvodem změny názvu, kdy se jedná pouze 

o gramatickou úpravu a sjednocení názvu v souladu se Stanovami ČMMJ. 

Návrh přednesen, znění názvu spolku: 

Českomoravská myslivecká jednota, z.s., - okresní myslivecký spolek Havlíčkův Brod 

„Českomoravská mezera myslivecká mezera jednota čárka mezera z tečka s tečka čárka mezera 

pomlčka mezera okresní mezera myslivecký mezera spolek mezera Havlíčkův mezera Brod“ 

následně vyzval delegáty k hlasování 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

64 0 0 

 
  
5) Zpráva předsedy OMR OMS Havlíčkův Brod od posledního okresního sněmu, který se konal v březnu 
2023. 
- stav členské základny 
- činnost okresní myslivecké rady, četnost a způsob zasedání, rozbor jednotlivých zasedání a řešení 
úkolů 
- změny ve funkcích členů rady, nový předseda kulturní komise Milan Kříž 
- myslivecká, kynologická, střelecká a kulturní činnost 
- pojišťovna Halali 
- myslivecké slavnosti ke 100. výročí vzniku ČMMJ  
- kurz myslivosti, způsob a místo výuky, poděkování členům MS Okrouhlička 
- kurz mysliveckých hospodářů 2023, přípravy, průběh zkoušek a úroveň zájemců o hospodářské 
zkoušky  
- poděkování Ing. Josefu Prokešovi, členu MR ČMMJ za jeho práci v MR ČMMJ 
- poukázal na aktivitu OMS Havl. Brod cestou jednání na krajských koordinačních radách a na intenzitu 
a zapojení OMS a ČMMJ do úprav nového zákona o myslivosti 
- Zlatá srnčí trofej 2023, národní finále 2024 v Kraji Vysočina 
- Myslivecké slavnosti Roštějn 2023 
- výkup čelistí černé zvěře 
- program pachový ohradník 
a poukázal na plánované akce OMS pro rok 2024 

- přehlídka trofejí Světlá nad Sázavou,  
- kurz myslivosti a mysliveckých hospodářů 
- program KV výkup markantů černé zvěře 
- kynologie 
- myslivecké slavnosti Roštejn 
- v roce 2025 mezinárodní mistrovství mysliveckých trubačů 
- Zlatá srnčí trofej, okresní a národní kolo 

- poděkoval za práci všem členům ČMMJ OMS Havl. Brod, předsedům komisí, lektorům, trubačům a 
dalším subjektům spolupracujícím a podporujícím práci okresního spolku. 
 
6) Zprávy předsedů komisí 
a) Zpráva předsedkyně myslivecké komise /Ing. Ivana Růžičková/,  
 -    podrobný výkaz o odevzdaných a proplacených markantech černé zvěře pro    
 myslivecké spolky a honitby v okrese Havlíčkův Brod za rok 2023 
 -    chovatelská přehlídka trofejí v Rozsochatci v roce 2023, organizace a program chovatelské 
přehlídky, organizace, předání trofejí, hodnocení 
-     dotační program pachových ohradníků v roce 2023, jeho využití a výzva k širšímu zapojení uživatelů 
honiteb v příštích letech, dotace Kraje Vysočina 
-     senoseče, význam a získání výhodnějších možností pořizování preventivních prostředků k ochraně 
zvěře cestou OMS 
- zpráva SVS, stav odlovu a nákazová situace okrese u černé zvěře, lov zvěře myslivosti škodící,  
- seminář hodnocení trofejí 



a upozornila na důležité akce v roce 2024, zejména chovatelská přehlídka trofejí ve Světlé nad Sázavou 
- přejímka a hodnocení trofejí, instalace výstavy, předávání trofejí uživatelům, program přehlídky, 

aktivity pro veřejnost, plánování mysliveckých slavností na zámku ve Světlé nad Sázavou, 
spolupráce s městem,  

- výkup markantů černé zvěře 
- senoseče a záchrana srnčat 
- příprava seminářů a odborných besed pro veřejnost na téma myslivost 

 
b) Zpráva předsedy kynologické /Karel Lepeška/ 
- podrobný výčet k organizování a konání kynologických akcí a zkoušek v roce 2023, výsledky 
- poděkoval mysliveckým spolkům při zajišťování a pořádání zkoušek, za jejich  
  pronájmy honiteb a spolupráci 

- financování a rozpočet kynologických akcí, nutnost navýšení příspěvků za přihlášky psů ke 
zkouškám 

naplánovaná činnost KK OMS na rok 2024, výčet připravovaných kynologických akcí   
- závěry z krajských koordinačních porad a kynologické komise OMS 
- myslivecký den ve Světlé nad Sázavou a kynologie 

Vyslovil požadavek na podporu kynologie v okrese Havl. Brod formou jednorázového ročního příspěvku, 
vyšší úroveň organizace zkoušek a jejich četnost a druhová různorodost z hlediska lovecké 
upotřebitelnosti psů. 
 
c) Zpráva předsedy střelecké komise /Jan Slavětinský/ 
- podrobný výčet k organizování a konání střeleckých akcí pořádaných OMS v roce 2023, vítězové 
okresních přeborů v jednotlivých disciplínách 
- stav brokové střelnice OMS Havl. Brod u Sv.Anny, střelnice je komplet osazena automaty 
- práce na úpravách areálu a vybavení střelnice, zahájení prací na výstavbě sociálního zařízení v areálu 
- střelecké akce připravované OMS Havl. Brod na brokové střelnici v roce 2024 
 
d) Zpráva předsedy kulturně-propagační komise /Milan Kříž/ 
úvodem se představil jako nový předseda komise, vyhodnotil činnost za rok 2023 a přednesl plán na 
rok 2024 
- příprava zkoušek adeptů ročníků 2023-2024, zkoušky 30.3.2024 
- probíhající kurz adeptů 2024-2025, místo školení Okrouhlička,  
- vyhodnocení kurzu a zkoušek mysliveckých hospodářů 2023 
- vypsání a příprava kurzu pro myslivecké hospodáře v roce 2024 
- práce kroužků v okrese, poděkování vedoucím kroužků za práci s mládeží, počty kroužků v okrese se 
navýšily o dva, chybí fundovaní vedoucí 
- příprava okresního kola ZST, účast na jednáních vedoucích mysliveckých kroužků 
- připomenutí webových stránek a sociálních sítí, jejich obsah, možnosti čerpání informací o dění v OMS 
Havl. Brod a o připravovaných akcích 
- poděkování za práci pro OMS a za propagaci myslivosti a jejich tradic členům tělesa Trubači z Liščího 
vršku 
 
7) Zpráva ekonomické komise /Ing. Vlastimil Pavlík/ 
- projednání výsledků hospodaření a rozpočtu  
- přednesl zprávu o hospodaření za rok 2023 a provedl rozbor k jednotlivým položkám výdajů a příjmů, 
hospodaření vykázalo snížení ztráty z roku 2022, i nyní vykazuje ale ztrátu 
- sněm bez dotazů a připomínek 
Vyzval k hlasování – schválení výsledků hospodaření za rok 2023 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

63 0 1 

 
- přednesl návrh rozpočtu na rok 2024 a provedl rozbor k jednotlivým položkám výdajů a příjmů – sněm 
bez dotazů a připomínek 
Vyzval k hlasování – schválení rozpočtu na rok 2024 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

63 0 1 

- stav členské základy k 31.12.2023 byl 907 členů 



- poděkoval členům ČMMJ a členům ekonomické komise za jejich práci 
 
8) Zpráva předsedy dozorčí rady /Ing. Roman Vácha/ 
          -   výčet proběhlých zasedání DR, kontrol chodu kanceláře OMS, dokladů 
              a pokladny, jejich průběh 
          -   provedení kontrol zápisů jednotlivých komisí při OMS, zápisů MR 
-   provedení inventur a stavu majetku OMS 
Nezjištěny žádné závady v chodu a vedení kanceláře, v hospodaření s finančními prostředky, 
poděkování za práci členům dozorčí ady 
 
9) Příspěvky hostů 
Mgr. Jan Tecl, senátor  

- popřál jednání sněmu, přislíbil aktivitu při jednáních o novele zákona o myslivosti 
JUDr. Petr Valenta, člen MR ČMMJ 
    - zpráva o situaci v pojišťovně Halali a.s. 
    - novela zákona o myslivosti, jednání ČMMJ se zákonodárci a politickými stranami, nesouhlas se 
zněním novely, v průběhu výměna ministra zemědělství, zásadní body nesouhlasu s novelou jsou 
nárokové povolenky, výměry a evidence, příprava petice, případně protest členů ČMMJ 
    - chod sekretariátu, myslivecké rady ČMMJ 
    - ocenění členů ČMMJ, oslavy 100. výročí ČMMJ 
     - informace o chodu a hospodaření ČMMJ 
Bc. Jan Votava 

- za Řád svatého Huberta poděkoval za spolupráci s ČMMJ, 
- vyzval k příkladnému přístupu myslivců k jejich poslání, vyzvedl hodnoty a důležitost myslivosti, 

apeloval na zvýšení lovu spárkaté zvěře 
- vyslovil názor na tvorbu a současný návrh novely zákona o myslivosti, jednání s ministerstvem, 

a s politickými subjekty, ŘSH nesouhlasí s některými body navrhovaného zákona a zastávají 
stejné postoje jako ČMMJ v jednáních 

 
10) Diskuse 
a) Ing. Hausvater 
Nová podoba zákona o myslivosti, její vznik, ČMMJ v počátku nereagoval, zhodnotil stav současné 
myslivosti a myslivců, jejich úroveň, nutnost vzdělávání a rozšiřování si vědomostí, vyzval ke zlepšení 
stavu výkonu práva myslivosti, účast veřejnosti na akcích pořádaných OMS 
b) JUDr. Valenta  
Neexistuje zatím žádná dopadová studie ve věci novely zákona o myslivosti, stát nedělá nic pro 
záchranu stavů a chov drobné zvěře 
c) Jan Tecl, SSM ORP Chotěboř 
upozornil na vysoké stavy spárkaté zvěře, SSM je nakloněna a provádí povolování nebo navýšení 
odlovu spárkaté zvěře, spolupracují a v odlovu mají stejný názor jako AOPK, vliv kůrovcové kalamity a 
následné ošetření lesů vs spárkatá zvěř, na novelu zákona v současném znění mají pracovníci SSM, 
nejen v okrese, negativní názor a případné přijetí zákona by mělo negativní dopady na chod státní 
správy 
d) Ing. Škaryd, místostarosta Chotěboř 
informoval o jednání s ministrem zemědělství, vyjádřil se k možné petici, případnému protestu ČMMJ, 
jde o akty bez efektu ve směru k vládě,  
e) Ing. Miloslav Ulrich 
poděkoval MS Ovesná Lhota za uspořádání semináře o chovu a lovu spárkaté zvěře a dotázal se na 
postavení a vyjádření se ostatních myslivců stojících mimo ČMMJ k návrhu novely zákona, odpověděl 
JUDr. Valenta, že jsou v podstatě bez aktivit 
 
 
11) Usnesení a závěr 
Předseda návrhové komise přednesl zpracované usnesení z jednání okresního sněmu (přílohou zápisu) 
a předseda OMR vyzval k jeho případnému schválení hlasováním 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

64 0 0 

  



Závěrem předseda Ing. Ervín Hausvater poděkoval předsedům jednotlivých komisí za jejich činnost, 
všem přítomným delegátům a hostům za pozornost, věcnost při jednání a za hojnou účast. 
 
Přílohy:  
1) zpráva předsedy OMR a předsedů komisí 
2) návrh rozpočtu na rok 2023 
 
 
       Zapsal                                                                                        předseda OMR 
Lubomír Stejskal                                                                    Ing. Ervín Hausvater CSc 
  jednatel OMS 

 

 

 


